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Inbäddade bilagor: 
Hej 
Just nu håller det på att beredas ett förslag om att bygga ut? Minnebergsparken. Ett 
förslag som jag sett har bla innehållit en fotbollsplan precis i anslutning till våra lgh. 
Avståndet till en sån fotbollsplan skulle då vara mellan planen och våra fönster skulle då 
vara ca 20-30 m. 
 
De som lagt förslaget samt varit deltagande från föreningarna här i minneberg bor inte 
själva vid parken och detta skulle därför inte påverka dom. 
Missförstå mig rätt jag är för en bättre skötsel av parken men inte en fotbollsplan eller 
gungor. 
 
Parken kantas redan av två dagis med sina lekplatser och tillhörande ljudkuliss ca 5m från 
min balkong. 
Dessutom är parken en del av den k märkta arkitektoniska utformningen av Minneberg 
någon ni kan se mer av här https://www.svtplay.se/sok?q=minneberg 
Sen kan jag konstatera att staden lagt ned mycket möda och pengar på Tranebergsparken 

som är endast 8min bort i sk barn-fart Är det då rimligt att lägga lika mycket pengar på 
en park så nära? 
 
Jag är som nära boende till parken mycket orolig för att min vardag kraftigt kommer 
inskränkas då jag förmodligen aldrig kommer kunna öppna fönstret (idag stänger dagis kl 
17) med fotbollsplan är det konstant ljud dygnet alla vakna timmar. 
Vad är steget efter beredning? Kommer vi som bor nära parken höras? 
 
Jag skulle tro att alla dessa som svarat positivt på facebook om detta inte bor i parken. Att 
svara att man är negativ på facebook låter sig inte göras.(så fungerar inte sociala medier) 
 
Däremot är jag för att ni klipper och rustar upp det som redan finns i parken. 
Ser fram emot ett svar och att även våra åsikter hörsammas. 

 

Hälsar Vänligen 


